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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr XLI/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  
wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Posiedzenie w dniu 28 marca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 28 marca 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:30 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 
 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 
/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta 

Zator, Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Dyrektor Środowiskowego 

Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski, Kierownik Działu Świadczeń Rodzinnych OPS- 

Bernadetta Bednarczuk, Dyrektor Schroniska Młodzieżowego Barbara Starzyk, Dyrektor 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzata Halek, Prezes Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji Paweł Kawecki. 

 

2. Zaopiniowanie Sprawozdań z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. jednostek 

podległych gminie: 

a)Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 1051) 

Sprawozdanie zawarte w druku 1051 bardzo szczegółowo omówił Dyrektor Środowiskowego 

Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zwrócił się do radnych z zapytaniem czy radni 

mają uwagi do przedstawionych informacji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący poddał przyjęcie informacji pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 1051) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań 

zawartych w Gminnym Programie Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052  

i 1052 a) 
Informacje zawarte w drukach nr 1052 oraz 1052 a omówiła przedstawicielka Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Kierownik Działu Świadczeń Rodzinnych - Bernadetta Bednarczuk. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zwrócił się do radnych z zapytaniem czy radni 

mają uwagi do przedstawionych informacji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Komisji zapytał jak OPS zostało dodatkowo obciążone w związku  

z sytuacją na Ukrainie?  

Kierownik Działu Świadczeń Rodzinnych Bernadetta Bednarczuk oznajmiła, że  

w związku z zaistniałą sytuacją pracownicy OPS zostali obciążeni nowymi zadaniami. 

Głównym takim zadaniem jest udzielanie jednorazowego wsparcia w kwocie 300 zł każdej 

osobie, która posiada PESEL ze znakiem UKR, czyli każdej osobie, która przekroczyła 

granicę Polsko – Ukraińską po 24 lutym. W tym celu przygotowane zostały druki hybrydowe 

mające na celu ułatwienie składania wniosków osobom potrzebującym. Dochodzą również 

świadczenia rodzinne dla matek, które do Polski przybyły z dziećmi. Świadczenia rodzinne są 

świadczeniami okresowymi, więc póki co przysługiwać będą do końca października. 

Bernadeta Bednarczuk przedstawiła problemy z jakimi boryka się OPS przy przyznawaniu 

świadczeń osobom przybyłym z Ukrainy. Kierownik Działu Świadczeń Rodzinnych 

wspomniała, że zadania związane z uchodźcami realizowane  są dodatkowo obok innych 

działań OPS. Jednym z takich zadań jest przyznawanie dodatku osłonowego. W tym miejscu  

zaapelowała o to, aby nagłośnić tą możliwość, gdyż wbrew oczekiwaniom mało osób złożyło 

wniosek o dofinansowanie. 
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Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodniczący poddał przyjęcie informacji pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku wraz ze sprawozdaniem z realizacji zadań zawartych w Gminnym 

Programie Wspierania Rodziny dla Gminy Prudnik (druk nr 1052 i 1052 a) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku z filią "U króla Gór 

Opawskich" w Wieszczynie (druk nr 1053) 

Informacje zawarte w druku nr 1053 omówiła Dyrektor Schroniska Młodzieżowego Barbara 

Starzyk. 
Sołtys Wsi Czyżowice Alicja Zawiślak zapytała ile obecnie osób z Ukrainy przebywa  

w schroniskach w Prudniku i w Wieszczynie? 

Dyrektor Barbara Starzyk poinformowała, że w chwili obecnej w Wieszczynie przebywa 

43 osób z Ukrainy, natomiast w Prudniku 39.  

Sołtys Wsi Czyżowice Alicja Zawiślak w imieniu Koła Gospodyń Wiejskich z Czyżowic 

zaproponowała pomoc w postaci pierogów dla osób znajdujących się w schroniskach. 

Dyrektor Barbara Starzyk podziękowała za okazane wsparcie. Dodała, że pierwsze 

zderzenie z nową sytuacją było bardzo ciężkie. Teraz już wiadomo czego się spodziewać i jak 

radzić sobie w tej trudnej sytuacji. Poinformowała, że społeczeństwo bardzo żywo 

zareagowało na konieczność pomocy. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy opracowane już zostało jakieś wsparcie 

metodyczne, poza tym spontanicznym? 

Dyrektor Barbara Starzyk oznajmiła, że z tego co wie, w tamtym tygodniu podpisała 

została umowa między Gminą Prudnik, a Urzędem Wojewódzkim. Za pierwsze 7 dni pobytu 

osób z Ukrainy Burmistrzowi udało się pozyskać kwotę wsparcia 80 zł/osobę, w drugim 

tygodniu 60 zł/osobę, czyli stawka zmalała. Ponadto codziennie każdy z uczestników 

otrzymuje ciepły posiłek. Dla schroniska w Prudniku gotuje szkoła podstawowa nr 1, 

natomiast dla Wieszczyny takie dane przygotowywane Środowiskowy Dom Samopomocy, na 

bieżąco również dokupowane są produkty żywnościowe. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zauważył, że na pewno wzrośnie zużycie 

energii czy też koszty wywozu śmieci. 
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Dyrektor Barbara Starzyk poinformowała, że zwróciła się do Pana Burmistrza z prośbą  

o nienaliczanie kosztów odbioru śmieci i liczy na pozytywne rozpatrzenie. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodniczący poddał przyjęcie informacji pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku z filią "U króla Gór Opawskich" w Wieszczynie 

(druk nr 1053) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1054) 

Informacje zawarte w druku nr 1054 omówiła Dyrektor Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku Małgorzata Halek. 
Radny Stanisław Mięczakowski podziękował za wspaniałą współpracę w związku  

z udostępnianiem obiektu w Łące Prudnickiej. 

Dyrektor Małgorzata Halek oznajmiła, iż wszystkie obiekty, nad którymi pieczę ma ASiP 

są budynkami użyteczności publicznej i jeśli nie ma przeciwskazań to obiekty z chęcią będą 

udostępniane.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał o dochody Sójki w roku 2020. 

Dyrektor Małgorzata Halek oznajmiła, że Sójka ma zadeklarowany dochód na poziomie 

około 500 000 zł. Natomiast rok 2020 jest to rok, w którym Sójka w większości była 

zamknięta, woda została spuszczona. Agencja zeszła z utrzymania tego obiektu, jednak nie 

było to dobre rozwiązanie. Udało się uzyskać oszczędności na prądzie i wodzie, niestety 

infrastruktura basenu wymaga, aby ta woda tam była. Jej brak spowodował rozszczelnienie 

instalacji. Na szczęście było to jeszcze w okresie gwarancyjnym i firma wykonująca prace na 

basenie usunęła wszystkie nieszczelności. Sytuacja jednak pokazuje, że spuszczenie wody na 

tak długo może wiązać się z dodatkowymi nakładkami finansowymi.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poruszył temat boiska w Rudziczce. Zapytał 

jaka jest możliwość poprawy tamtejszej nawierzchni? 

Dyrektor Małgorzata Halek powiedziała, że teren boiska w Rudziczce jest bardzo 

podmokły. Cały czas pojawiają się tam krety, z którymi ciężko jest sobie poradzić. Dodała, że 

wcześniej przy boisku rosły drzewa, które trzeba było wyciąć, a które w naturalny sposób 
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pobierały wodę w ziemi. W momencie, gdy nie ma drzew - woda stoi. Planowane jest w tym 

roku nasadzenie nowych drzew, jednak trzeba liczyć się z tym, że są to dosyć duże nakłady 

finansowe.  

Po zakończonej rozmowie przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku (druk nr 1054) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1054).  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LX sesji Rady Miejskiej w Prudniku  

w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1055) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

1. Zgodnie z decyzjami Ministra Finansów dokonuje się zmniejszenia subwencji oświatowej 

w dziale 758 § 2920 o kwotę 175.744,00zł.  Zmiana dotyczy zmniejszenia subwencji w tym 

na naukę języka niemieckiego o kwotę 246.459,00zł oraz zwiększenia subwencji ze środków 

rezerwy części oświatowej o kwotę 70.715,00zł na wsparcie szkół w zakresie zorganizowania 

dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej. Plan 

subwencji po zmianach wyniesie 19.984.319,00zł. 

2. W związku z analizą budżetu, zwiększeniem stóp procentowych dokonuje się zwiększenia 

planu dochodów: 

- w dziale 600 w § 0640 o kwotę 5.441,76zł - koszty upomnień SPP, 

- w dziale 600 w § 0750 o kwotę 3.500,00zł - najem pomieszczeń, 

- w dziale 700 w § 0690 o kwotę 5.000,00zł - różne opłaty, 

- w dziale 750 w § 0920 o kwotę 2.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 758 w § 0920 o kwotę 351.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 801 w § 0920 o kwotę 20.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 
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- w dziale 801 w § 0940 o kwotę 6.000,00zł - rozliczenie zwrotów z ubiegłego roku, 

- w dziale 852 w § 0920 o kwotę 16.000,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 854 w § 0920 o kwotę 1.100,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 900 w § 0970 o kwotę 3.900,00zł - sprzedaż drewna, 

- w dziale 926 w § 0920 o kwotę 1.200,00zł - odsetki od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 926 w § 0940 o kwotę 8.000,00zł - rozliczenie zwrotów z ubiegłego roku. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 600 w § 6350 o kwotę 1.284.915,06zł  

z dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (80%). Jednocześnie 

dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych na realizację zadania „Remont dróg 

gminnych ul. Szkolnej i ul. Staszica w Prudniku”. 

4. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 754 w § 0830 o kwotę 10.000,00zł z usług  

i jednocześnie zwiększenia na wydatki związane z zakwaterowaniem uchodźców w SSM  

w dziale 754 rozdziale 75421 o kwotę 10.000,00zł. 

5. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 754 w § 0960 o kwotę 30.000,00zł z wpłat 

darowizn na pomoc obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie gminy Prudnik. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 754 rozdziale 75421 o kwotę 

30.000,00zł z przeznaczeniem na wydatki związane z kryzysem uchodźczym na terenie naszej 

Gminy. 

6. W związku z decyzją Wojewody Opolskiego dokonuje się zwiększenia dotacji na realizację 

zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w dziale 801 w § 2030 o kwotę 15.060,00zł. 

Plan po zmianach wyniesie 942.756,00zł. 

7. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 854 w § 0950 o kwotę 3.690,00zł  

z odszkodowania za wymianę uszkodzonej ościeżnicy drzwi wejściowych SSM "Dąbrówka" 

w Prudniku. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 854 w rozdziale 

85417 o kwotę 3.690,00zł na naprawę szkody. 

8. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 900 w § 0940 o kwotę 6.042,24zł w wyniku 

rozliczenia za 2021 rok kosztów utrzymania schroniska dla bezdomnych zwierząt  

w Konradowej. 

9. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 921 w § 6280 o kwotę 13.500,00zł z dotacji 

WFOŚiGW w Opolu za zadanie pn. „Montaż nowego kotła CO w WDK Piorunkowice”. 

10. Dokonuje się zmniejszenia dotacji dla szkół publicznych na naukę języka niemieckiego  

w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 110.000,00zł na podstawie decyzji MF o zmniejszeniu 

subwencji oświatowej. 

11. Dokonuje się zmian klasyfikacji środków w placówkach oświatowych poprzez: 

1) zmniejszenie wydatków: 

- w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 25.700,00zł z tytułu wynagrodzeń; 

- w dziale 854 rozdziale 85404 o kwotę 9.193,00zł z dotacji na kształcenie specjalne dla 

przedszkoli niepublicznych.  

1) zwiększenie wydatków:  

- w dziale 854 rozdziale 85404 o kwotę 14.893,00zł na wynagrodzenia nauczycieli wczesnego 

wspomagania rozwoju dziecka;  

- w dziale 854 rozdziale 85495 o kwotę 20.000,00zł na udział własny w realizacji programu 

„Umiem pływać” dla uczniów klas I-III, projektu "Dobra atmosfera - Ja decyduję". 

12. Dokonuje się przesunięcia środków pozostałych z dodatkowego wynagrodzenia rocznego 

w placówkach oświatowych w dziale 801 rozdziale 80107 o kwotę 17.200,00zł. Pozyskane 

środki przeznacza się na zapłatę polis ubezpieczeniowych i opłaty  abonamentowe 

programów księgowych w dziale 750 rozdziale 75085 o kwotę 9.000,00zł, w dziale 854 

rozdziale 85417 o kwotę 8.200,00zł. 

13. W związku z uchwałą z zebrania wiejskiego Sołectwa Czyżowice z dnia 21.03.2022 r. 

dokonuje się zmian w realizacji przedsięwzięcia ze środków Funduszu Sołeckiego poprzez 
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zmniejszenie zadania pn. „Zagospodarowanie terenów gminnych w Sołectwie Czyżowice”  

w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 7.000,00zł. Pozyskane środki przeznacza się na 

zwiększenie zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja szamba i doprowadzenie wody do 

świetlicy w OSP w Czyżowicach” w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 7.000,00zł. Plan po 

zmianach na zadaniu wyniesie 18.480,62zł.  

14. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 010 w rozdziale 01095 o kwotę 2.000,00zł 

na program opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz sterylizację kotów wolnożyjących. 

15. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600 w rozdziale 60016  

o kwotę 60.000,00zł na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 107374 O ulicy Nowej  

w Łące Prudnickiej” na utwardzenie parkingu przy nowym budynku wielofunkcyjnym w 

Łące Prudnickiej.  

16. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 754 w rozdziale 75405 o kwotę 20.000,00zł 

na fundusz wsparcia dla Komendy Powiatowej Policji w Prudniku na zakup samochodu 

służbowego oznakowanego w celu poprawy bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 

Prudnik. 

17. Dokonuje się zwiększenia wydatków na obsługę długu w dziale 757 rozdziale 75702  

o kwotę 300.000,00zł w związku z podwyżkami stóp procentowych. 

18. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 10.000,00zł  

z przeznaczeniem na cięcia pielęgnacyjne drzew i krzewów w ZSP nr 2 w Prudniku. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1055) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1056) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Załącznik nr 1 do uchwały  
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Zmiany w dochodach i wydatkach budżetu 2022 r. 

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej  

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2022 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr LIV/887/2021 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 w związku z podjętymi do dnia 23.03.2022 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM uchwałą  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości 

przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2022 r. są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się w poz. 1.3.2.10 nowe zadanie majątkowe pn. „Remont dróg gminnych ul. 

Szkolnej i ul. Staszica” z limitem wydatków na lata 2022-2023 w kwocie 1.685.000,00zł.  

W 2022 r. limit wydatków to kwota 1.284.915,06zł  i stanowi dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

2. Wprowadza się w poz. 1.3.2.11 nowe zadanie majątkowe pn. „Przebudowa z rozbudową 

budynku przy ul. Ogrodowej 1 w Prudniku” z limitem wydatków na rok 2023 w kwocie 

130.000,00zł. W celu dostosowania obiektu przedszkolno-żłobkowego do obowiązujących 

przepisów w zakresie p.poż. oraz sanitarnych niezbędne jest wykonanie dokumentacji 

technicznej wraz z uzyskaniem ekspertyz technicznych i pozwoleń. W 2022 r. zostanie 

podpisana umowa natomiast płatność nastąpi w 2023 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1056)  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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3) zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1057) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik.  

Projekt uchwały dotyczy sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej o powierzchni 

ok. 0,0028 ha, stanowiącej część działki oznaczonej na mapie nr 9, obręb Prudnik, numerem 

pomiarowym 1134/162 o powierzchni 0,0330 ha. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

(druk nr 1057) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4) zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1058) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej położonej               

w Prudniku, przy ul. Batorego 26 - działka nr 1468/108, mapa nr 11, obręb Prudnik o 

powierzchni 0,0169 ha. Nieruchomość jest zabudowana budynkiem mieszkalno-usługowym, 

w którym znajdują się 2 lokale mieszkalne o powierzchni 37,93 m2 i 35,09 m2 (I piętro) oraz 

lokal użytkowy o powierzchni 53,08 m2 (parter). Działka nr 1468/108 oznaczona jest w 

Planie Zagospodarowania Przestrzennego symbolem „A96MW,U” - tereny zabudowy 

mieszkaniowej wielorodzinnej oraz usług ogólnie.  Budynek posadowiony na przedmiotowej 

działce znajduje się w gminnej ewidencji zabytków. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej 

(druk nr 1058) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5) zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1059) 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż w przetargu ustnym nieograniczonym działki 

oznaczonej na mapie nr 10 - obręb Moszczanka - numerem pomiarowym 613/5 o powierzchni 

0,1700 ha. Z uwagi na dostęp działki nr 613/5 do drogi publicznej oraz jej normatywne 

wymiary, sprzedaż nieruchomości nastąpi w przetargu ustnym nieograniczonym.  

W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego w/w działka jest oznaczona 

symbolem "RM1" - "tereny zabudowy zagrodowej (...)". 

Rada Sołecka wsi Moszczanka wyraziła zgodę na sprzedaż w/w nieruchomości. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

(druk nr 1059) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 
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Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1060-1062) 

Projekt uchwały druk nr 1060 dotyczy sprzedaży nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 

na mapie nr 4, obręb Łąka Prudnicka, numerem pomiarowym 364/1 o powierzchni 0,1237 ha. 

Uchwałą Nr XXXIX/644/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej, Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na sprzedaż działki oznaczonej na 

mapie nr 4 - obręb Łąka Prudnicka - numerem pomiarowym 364 o powierzchni 0,4600 ha. 

Decyzją nr MG-IV.6831.3.2022 z dnia 21.03.2022 r. został zatwierdzony podział działki nr 

364, z której wydzielono m. in. działkę nr 364/1 o powierzchni 0,1237 ha, będącą 

przedmiotem niniejszej uchwały. Wraz ze sprzedażą działki nr 364/3 sprzedany zostanie 

udział 1/3 części w działce nr 364/4 o powierzchni 0,0484 ha stanowiącej drogę wewnętrzną. 

Sprzedaż działki nr 364/1 nastąpi w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest w planie zagospodarowania przestrzennego 

symbolem: RM1 - tereny zabudowy zagrodowej. 

Projekt uchwały druk nr 1061 dotyczy sprzedaży nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 

na mapie nr 4, obręb Łąka Prudnicka, numerem pomiarowym 364/2 o powierzchni 0,1054 ha. 

Uchwałą Nr XXXIX/644/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej, Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na sprzedaż działki oznaczonej na 

mapie nr 4 - obręb Łąka Prudnicka - numerem pomiarowym 364 o powierzchni 0,4600 ha. 

Decyzją nr MG-IV.6831.3.2022 z dnia 21.03.2022 r. został zatwierdzony podział działki nr 

364, z której wydzielono m. in. działkę nr 364/2 o powierzchni 0,1054 ha, będącą 

przedmiotem niniejszej uchwały. Wraz ze sprzedażą działki nr 364/3 sprzedany zostanie 

udział 1/3 części w działce nr 364/4 o powierzchni 0,0484 ha stanowiącej drogę wewnętrzną. 

Sprzedaż działki nr 364/2 nastąpi w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest w planie zagospodarowania przestrzennego 

symbolem: RM1 - tereny zabudowy zagrodowej. 

Projekt uchwały druk nr 1062 dotyczy sprzedaży nieruchomości zabudowanej oznaczonej na 

mapie nr 4, obręb Łąka Prudnicka, numerem pomiarowym 364/3 o powierzchni 0,1562 ha. 

Uchwałą Nr XXXIX/644/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej, Rada Miejska w Prudniku wyraziła zgodę na sprzedaż działki oznaczonej na 

mapie nr 4 - obręb Łąka Prudnicka - numerem pomiarowym 364 o powierzchni 0,4600 ha.  

W związku z podziałem geodezyjnym uchyla się w/w uchwałę i przeznacza się do sprzedaży 

wydzielone nieruchomości jako stanowiące odrębne przedmioty sprzedaży. 

Decyzją nr MG-IV.6831.3.2022 z dnia 21.03.2022 r. został zatwierdzony podział działki nr 

364, z której wydzielono m. in. działkę nr 364/3 o powierzchni 0,1562 ha, będącą 

przedmiotem niniejszej uchwały. Wraz ze sprzedażą działki nr 364/3 sprzedany zostanie 

udział 1/3 części w działce nr 364/4 o powierzchni 0,0484 ha stanowiącej drogę wewnętrzną. 

W/w nieruchomość jest zabudowana budynkiem dawnego Przedszkola Publicznego w Łące 

Prudnickiej oraz towarzyszącym budynkiem gospodarczym. 

Sprzedaż działki nr 364/3 nastąpi w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest w planie zagospodarowania przestrzennego 

symbolem: RM1 - tereny zabudowy zagrodowej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych (druk nr 1060-1062) blokiem kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1063) 

Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej przy  

ul. Jagiellońskiej w Prudniku, stanowiącej własność Gminy Prudnik. Nieruchomość ta, 

oznaczona jako działka nr 1201/204, mapa 10, obręb Prudnik pełni rolę ciągu pieszo - 

jezdnego. Do tutejszego Urzędu wpłynęło pismo właścicieli budynku przy ul. Ratuszowej 4, 

przylegającego do działki gminnej, z prośbą ustanowienie służebności gruntowej na 

przedmiotowej nieruchomości. Ograniczenie sposobu zagospodarowania terenu dotyczy pasa 

nieruchomości  - przestrzeni nad gruntem, w obrysie istniejących gzymsów (zadaszenia)  

o długości 10 m i szerokości 0,5 m. Służebność dotyczy także pasa gruntu o szerokości 15 cm 

i długości 9,50 m zajętego pod ocieplenie budynku. 

Mając na uwadze powyższe zasadne jest ustanowienie służebności gruntowej na w/w działce 

gminnej na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości przyległej w zakresie zgodnym  

z treścią niniejszej uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1063) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1064) 

Gmina Prudnik jest właścicielem nieruchomości gruntowych, dla których prowadzona jest 

księga wieczysta  nr OP1P/00030523/7, oznaczonych jako działki ewidencyjne nr 1747/200, 

1745/199 oraz działki 1208/199, 1026/199, dla których prowadzona jest księga wieczysta nr 

OP1P/00030743/5, położonych w obrębie ewidencyjnym Prudnik, gmina Prudnik. 

Developer Pro sp. z o.o., sp. j., ul. Jana Pawła II nr 79, 62-510 Konin zwróciła się  

z wnioskiem o ustanowienie służebności przesyłu (sieci kanalizacji tłocznej PE o średnicy 90 

oraz kabla energetycznego) na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości oznaczonych 

jako działki nr 585/16, 586/20, 586/23, 586/16, 585/19, 584/11, 586/10, 585/22, 585/24 – 

obręb Lubrza, objętych księgą wieczystą nr OP1P/00050457/9. Powierzchnię pasa 

służebności przesyłu stanowi pas o szerokości po 0,5m w każdą stronę od osi kanału 

tłocznego zlokalizowanego na działkach 1747/200 oraz 1208/199 – mapa 6 – obręb Prudnik, 

o łącznej powierzchni 94,20 m2 – zgodnie z załącznikiem graficznym stanowiącym integralną 

część niniejszej uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1064) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

9) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1065) 

Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości położonych przy 

ul. Chrobrego w Prudniku, stanowiącej własność Gminy Prudnik, oznaczonych numerami 15, 

455 - mapa 10, obręb Prudnik na których został usytuowany odcinek sieci ciepłowniczej. 

Do tutejszego Urzędu wpłynęło pismo Zakładu Energetyki Cieplnej Sp.  z o.o. w Prudniku,  

z prośbą ustanowienie służebności przesyłu na rzecz spółki dla działki: 

1) nr 15 – mapa 10 – obręb Prudnik, objętej księgą wieczystą nr OP1P/00030722/2 – pas  

o długości 27,5 mb i szerokości 1,5 m tj. pas o powierzchni – 41,25 m
2
; 

20 nr 455 – mapa 10 – obręb prudnik, objętej księgą wieczystą nr OP1P/00037583/4- pas  

o długości 4,25 mb i szerokości 1,5 m tj. pas o powierzchni – 6,38 m
2
. 

Strefa oddziaływania obiektu budowlanego – przyłącza cieplnego to szerokość pasa od środka 

osi przyłącza po 0,75 metra po obu stronach – łącznie 31,75 mb przyłącza cieplnego  

o powierzchni 47,63 m
2
. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1065) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

10) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 1066) 

 Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością gruntową nieruchomości, stanowiących 

własność Gminy Prudnik, oznaczonych na mapie nr 5, obręb Prudnik, numerami 

ewidencyjnymi:  

1) 2568/3, o powierzchni  0,1712 ha, w pasie gruntu o powierzchni 18,00 m², 

2) 2569/3, o powierzchni 0,1818 ha, w pasie gruntu o powierzchni 48,30 m², 

- na rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości oznaczonej na mapie nr 5, obręb 

Prudnik, numerem ewidencyjnym 2570/3 o pow. 0,1062ha, celem spełnienia wymagań 
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ochrony przeciwpożarowej obiektu użyteczności publicznej zlokalizowanego przy   

ul. Legionów 1, w Prudniku. 

 Współwłaściciel działki 2570/3 – mapa nr 5 – obręb Prudnik zwrócił się z wnioskiem  

o ustanowienie służebności gruntowej na w/w gruncie - zwymiarowanym na załączniku 

graficznym do uchwały. Obecnie na w/w nieruchomościach jest ustanowiony trwały zarząd 

na rzecz Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku z filią "U Króla Gór 

Opawskich" w Wieszczynie, zgodnie z decyzją Burmistrza Prudnika nr MG.III.6844.4.2016, 

z dnia 13.01.2017r. 

Od dnia 01.12.2021r. w/w grunt jest przedmiotem umowy dzierżawy zawartej pomiędzy 

Dyrektorem Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku  

a Wnioskodawcą na czas nieoznaczony, jednakże nie dłuższy, niż na czas trwania trwałego 

zarządu. 

W przypadku ustanowienia niniejszej służebności celowe będzie dokonanie podziałów 

geodezyjnych i wyodrębnienie przeznaczonego do obciążenia gruntu do nowej księgi 

wieczystej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1066) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną; 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

11) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1067-1071) 

Projekty uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczą wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego dotychczasowemu dzierżawcy tego gruntu.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1067-

1071) blokiem kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

12) uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na rok 2022 (druk nr 1072) 

Gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii jest realizacją ustawowych zadań, do realizacji których 

zobowiązana jest  gmina Prudnik zgodnie ze zmianami zawartymi w ustawie o zdrowiu 

publicznym oraz niektórych ustaw z dnia 17 grudnia 2021 r. poz. 2469 

W załączonym projekcie przedstawiono diagnozę środowiska lokalnego w powyższym 

zakresie, metody i sposoby rozwiązywania problemów społecznych jakim jest alkoholizm  

i narkomania. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Prudnik na rok 2022 (druk nr 1072) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Prudniku 

jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań własnych Gminy Prudnik (druk nr 1073) 

Zgodnie z uchwałą Nr  LI/852/2021 RADY MIEJSKIEJ W PRUDNIKU z dnia 29 

października 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019-2024 w § 7 ust 4 

ustalono, że w roku 2022 przewiduje się przeprowadzenie zmian w zakresie zarządzania 

mieszkaniowym zasobem gminy, poprzez rozwiązanie umów o zarząd i użytkowanie  

z Zakładem Usług Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. oraz powierzenie tej 

Spółce wykonywania zadań własnych Gminy Prudnik związanych z zarządzaniem 

nieruchomościami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz lokalami 

użytkowymi stanowiącymi własność gminy Prudnik, a także realizację ich remontów  

i modernizacji. 

Wobec powyższego w proponowanym projekcie uchwały powierza się zadania polegające na: 

„11) wykonywaniu  remontów, modernizacji i usuwania awarii w nieruchomościach 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy  oraz lokalach użytkowych 

stanowiących własność gminy Prudnik” 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi 

Usług Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań 

własnych Gminy Prudnik (druk nr 1073) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 
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BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

14) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

(druk nr 1074) 
Projekt uchwały omówił Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki.  

Oznajmił, że do programu wprowadzane są rzeczy, które trzeba wykonać, a które nie znalazły 

się w poprzednich aktualizacjach. Jest to między innymi ulica Działkowa, czyli połączenie 

systemu wiejskiego z systemem miejskim, pomiędzy ul. Zwycięstwa, a Łąką Prudnicką.  

W planie znalazła się również modernizacja stacji w Prężynce i stacji w Prudniku znajdującej 

się na ulicy Prężyńskiej, mającej na celu zwiększenie zabezpieczenia przeciwpożarowego  

w części przemysłowej Prudnika. W planie przesunięta jest również inwestycja prowadząca 

do Czyżowic, gdyż trzeba brać pod uwagę fakt, że do końca tego roku Powiat Prudnicki ma 

uzyskać dokumentację na przebudowę tej drogi i po jej modernizacji ze względu na trwałość 

projektu nie wpuści ZWiK-u w pas drogowy przez najbliższe parę lat. Planowane jest, aby 

jeszcze w tym roku wykonać dokumentację oraz zamontowanie niezbędnych przewodów.  

W planie pojawiły się również kanalizacja Mieszkowic i Rudziczki. Pojawiła się również 

Prężynka, która jest poza jurysdykcją Rady Miejskiej w Prudniku, jednak stanowi bardzo 

ważne ujęcie dla Prudnika. ZWiK nie ma konieczności pokazywać tego w tym planie, gdyż 

miejscowość leży na terenie innej gminy, jednak biorąc pod uwagę fakt, że z ujęcia tego 

zaopatrywane są zarówno Czyżowice jak i miasto Prudnik i tylko cząstkowo Prężynka to 

należy również to uwzględniać.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał o sprawę Wierzbca. Dodał, że zgodnie 

z tym co wie środki PGR-owskie nie trafią do tej miejscowości, tylko do Mieszkowic  

z przeznaczeniem na Dom Kultury. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że w kwestii pieniędzy PGR-owskich 

odbył się pierwszy nabór, który dotyczył budowy kanalizacji. Doszło tam do zmian, gdyż 

wielkość przyznanych środków jest o wiele mniejsza niż kwota, o którą Gmina aplikowała. 

Zrezygnowano z sieci tranzytowej, powstaniowo na wewnętrzną sieć kanalizacyjną.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski powiedział, że wśród mieszkańców krąży opinia że 

pieniądze, które miały być przeznaczone na Wierzbiec zostały przerzucone do Mieszkowic. 

Zapytał jakie prace będą wykonywane w Wierzbcu? 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki oznajmił, że jeżeli chodzi  

o Wierzbiec to faktycznie kwota, która byłaby potrzebna na wykonanie kanalizacji do 

wszystkich budynków i dociągniecie jej do Szybowic to kwota około 5 mln brutto. Kwota, 

którą udało się pozyskać to kwota rzędu 700 000 zł. W związku z tym plan kanalizacji został 

ograniczony do terenów stricte popegeerowskich budynków wielorodzinnych zakończoną 

niewielką oczyszczalnią ścieków, która będzie odprowadzać je do rzeki Prudnik. Jeżeli 

pojawią się dodatkowe środki to będą przyłączane kolejne budynki, wówczas pod dyskusje 

zostanie poddane czy pozostajemy przy tej malej oczyszczalni, czy przepychamy całość  

w stronę Szybowic.   

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał w jakim czasie mieszkańcy mogą spodziewać 

się rozpoczęcia prac? 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki poinformował, że w chwili 

obecnej uzgadniania jest dokumentacja techniczna.  Zarówno projekt jak i pozwolenie zajmie 

trochę czasu.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka dodał, że programów rządowych w dostatnim czasie było 

dużo, wymagały one przygotowania sporej ilości dokumentacji projektowej. W momencie, 
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gdy przygotowywana jest dokumentacja, a nie jest wbijana łopata to ludzie często myślą, że 

nic się nie dzieje. Wiceburmistrz dodał, że może w najbliższym czasie pokaże się w prasie 

swego rodzaju mapka inwestycji oraz informacja o środkach, które udało się pozyskać i jak 

planuje się je wykorzystać.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy jeżeli jest jakaś osoba prywatna posiadająca 

koncesje i do ZWiK trafia zrzut wywozu ścieków, to czy ZWiK ma zarejestrowane nazwisko 

osoby, od której ścieki zostały odebrane?  

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki oznajmił, że co do zasady 

powinno być to wpisane. Jest wzór listu przewozowego, który wypełnia dostawca, jednak 

szczerze mówiąc ZWiK tego nie weryfikuje, gdyż nie ma do tego odpowiednich narzędzi. 

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że mówi się o kanalizacji prowadzącej z Wierzbca do 

Szybowic. Zauważył, że po drodze są tory i droga. Zapytał czy nie lepszym rozwiązaniem 

byłoby pociągnięcie kanalizacji z Wierzbca w kierunku Moszczanki i Łąki Prudnickiej, gdzie 

po drodze jest tylko jedna droga? Czy to rozwiązanie nie byłoby tańsze i bliższe? 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki odpowiedział, że szczerze 

mówiąc nie wie. Oznajmił, że chyba w roku 2001 pierwsi projektanci określili, że jest to 

optymalna trasa. Dodał, że być może biorąc pod uwagę, że zarówno w jednym przypadku jak 

i w drugim należy wybudować przepompownie trasa wspomniana przez radnego wydała się 

projektantom dogodniejsza.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski poruszył temat kanalizacji w Szybowicach. Oznajmił, że 

jest tam swego rodzaju transakcja wiązana – z jednej strony jest wykonawca, który wywozi 

ziemie na teren gminny, gdzie gmina dzierżawi mu pewien teren. Radny oznajmił, że według 

niego każdy etap powinien być zakończony, łącznie z wywozem ziemi. Dodał, że zaczyna 

mieć obawy czy wspomniana ziemia kiedykolwiek wyjedzie z Szybowic.  W przypadku, gdy 

realizację kolejnego etapu wygra inny wykonawca, to dobrej woli może już nie być. Wówczas 

wywożona ziemia w potężnych ilościach zostanie wielkim wysypiskiem przy sieci średniego 

zasilania pomiędzy Nysą a Kędzierzynem w gaz, przy miejscu gdzie przez lata stała woda, co 

stanowiło naturalny polder, a teraz już zostaje wykorzystywany jako miejsce, gdzie zwożona 

jest ziemia. Pojawiły się obawy, ponieważ dochodziły informacje, że jedna osoba powiązana 

z firmą chciała to kupić w charakterze rolniczym.  

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki oznajmił, że ma informacje, że 

wspominany pan kupił teren. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapewnił, że teren jest gminny. 

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki stwierdził, że jest to trójstronna 

potrzeba, aby sytuacja była rozwiązana dobrze dla wszystkich zainteresowanych.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1074) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (3) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1075) 

Projekt uchwały omówił Prezes ZWiK Paweł Kawecki. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1075) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Bochenek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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3. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poinformował, że wpłynęło pismo od 

sołtysów w sprawie wyrównania diet do wysokości diet radnych. 

Radny Andrzej Gajewski odniósł się do złożonego pisma. Wyraził zdanie, że radni  

w gminie otrzymują diety w wysokości około 800 zł, co stanowi jedną z niższych diet  

w rejonie. Stwierdził, że byłoby niestosownym, gdyby sołtysi otrzymywali uposażenie  

w takiej samej wysokości jak radni. Podsumował, że nie zagłosuje za podwyżką dla sołtysów.  

Kolejno glos zabrali również radni Zygmunt Bochenek oraz radny Marcin Krasoń.  

Zgodzili się z głosem Przewodniczącego Andrzeja Gajewskiego. Radny Marcin Krasoń 

oznajmił, że pomimo tego, iż jest za sołtysami to jednak uważa, że różnica w uposażeniu 

powinna być. Ponadto sołtysi postawili członków komisji ds. Wsi w niekomfortowej sytuacji 

przedkładając takie pismo. 

Po zakończonej dyskusji wniosek został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia wniosku sołtysów o wyrównanie diety sołtysów do poziomu diety radnego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony. 

 

Komisja Rewizyjna ustaliła obszar kontroli w związku ze zbliżającym się terminem 

absolutorium.  

 

 

  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Josel Czerniak 

  

 

 

  

  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


